
 

Sensitivitet: Begrenset 

 

Referat styremøte 22.01.2024 (20.00-22.00) 

Til stede: Kenneth Thon Olsen, Thomas Kristiansen, Marike H. Møll, Espen N. 

Ræstad, Pål Berg, Beslan Borsjikov, Bjørg Kari Paulsen (referent), Torgrim 

Fossbråten (daglig leder) 

 

# Sak 

1. Godkjenne agenda 
Vedtak: Agenda godkjent.  

2.  Statusrapport Tennisskolen 
Daglig leder gjennomgikk status for Tennisskolen.  

• Deltakere 
- Nedgang på 43 deltakere barn/junior og 22 voksne. Nedgangen er bedre enn 

fryktet og skyldes i hovedsak nedgang etter vårsemesteret 2023.   
Vedtak: Styret tar rapporteringen til etterretning.   

3 Statusrapport Medlemskap 
Daglig leder gjennomgikk status for medlemsskap. 

• Siste oppdaterte medlemstall (per 22.01): 522 medlemmer. Dette er en nedgang 

sammenlignet med 2023. Nedgangen skyldes først og fremst folk som meldte 

seg av kurs vårsemesteret 2023. Eksakte tall vil trolig være klare til neste 

styremøte.  

Vedtak: Styret tar rapporteringen til etterretning.  

4. Ansatte 
Daglig leder gjennomgikk status for ansatte 

• Trenere 

- Litt færre trenere enn tidligere, men det er kjørt aktivitetskurs, som gjør at man 
kan trekke inn flere hjelpetrenere.  

• Vaktmester 
- Skal inngå kontrakt med Thomas Kristiansen på timesbasis og innenfor NIFs 

terskelverdi for personer med frivillige verv i klubben. 

• Kiosk/shop 
- Julie N. Jacobsen ansatt som klubbsekretær med ansvar for 

kiosk/shop/renhold. 
- Jobber nå med tydeligere instrukser til kioskpersonalet om at de skal være mer 

synlige og aktive overfor medlemmene/besøkende.  
- Jobber også med en kampanje som for å få ned lageret av varer fra Amer Sport 

(Wilson) 
5.  Økonomi 

• Det er sendt inn flere søknader til Bærum kommune og planlegges flere søknader til 
legater og stiftelser.  

Vedtak: Daglig leder kommer nærmere tilbake til dette i neste rapport / på neste 
styremøtet. 
 



 

Sensitivitet: Begrenset 

6 Skisse plan fremover/organisasjonsutvikling/årshjul 

• Daglig leder planlegger workshop med styret og ansatte om f.eks. gode planer og 
ideer for klubben framover. Kjerneområder for klubben bør være: det sosiale, 
tennisskolen, hvordan vi møter nye medlemmer. 

Vedtak: Daglig leder kommer nærmere tilbake til dette på neste styremøte.  
7 Budsjett 2024 

• Det har vært avholdt møte mellom daglig leder, Marike og regnskapsfører  
Synneve Tryggeseth. 

• Regnskapet for 2023 er ikke ferdigstilt, men det ser ut til å bli et komfortabelt 

overskudd.  Det vil bli satt av midler til et vedlikeholdsfond, bl.a. for å dekke opp 

etterslep og for bygge opp en buffer til fremtidig vedlikehold.  Det vil også 

vurderes andre nødvendige avsetninger. 

Vedtak: Utkast til budsjett 2024 sendes styret i forkant av neste styremøte.  
8 Planlegge årsmøtet 

• Årsmøtet legges til 20. mars kl. 19 
- Innkalling må sendes innen 20. februar 
- Frist for innkomne saker 6. mars 
- Frist for utsending av dagsorden m.m. 13. mars  

Vedtak: Daglig leder og styreleder sørger for innkalling til årsmøtet innen fristene.  
9. Turneringer  

• Forslag til dato for innendørs klubbmesterskap for voksne: 1.-3. mars. Beslan 
sjekker kalenderen sin og kommer tilbake til om han kan være turneringsleder. 

• Utendørsklubbmesterskap er planlagt i juni, ev. rundt midten av august. 
10. Eventuelt 

- Thomas har begynt på en vedlikeholdsplan i Teams.  
- Espen utreder videre samarbeid med Hans Henrik Voll om sponsorservice. 
- Daglig leder utarbeider en aktivitetskalender og sender til webansvarlig.  

 

 


